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1. Val av justeringsman
/Alexandra Eldstål valdes att justera dagens protokoll.

2. Föregående sammanträdesprotokoll
Protokollet lades till handlingarna.

3. Ekonomi (samverkan), föredragande Jörn Karlsson 
Månadsrapport
Arbete med bokslut pågår och är inte klart. Prognosen ligger minus 2 mkr för Ksf men kan 
troligtvis bli något sämre.

Effektiviseringsarbete enligt reviderad budget 2020
Arbetsgivaren redovisade det pågående och fortsatta arbetet med bilaga 2 i den reviderade 
budgeten för 2020.

4. Ärenden
Personalavdelningen: Rekrytering av förhandlingschef med medarbetaransvar (samverkan), 
föredragande Gunilla Ejefors Lublin

Postadress Besöksadress Telefon Fax/e-post Bankgiro
Rudsjöterrassen 2 HANINGE Växel: 08-606 7000

136081 Direkt:



Arbetsgivaren vill informera/samverka följande:
1. Informera om att HR enheten delas upp i 2 enheter med arbetsnamn verksamhets- 

nära chefsstöd och strategiskt ledningsstöd. Arbetet med riskbedömning påbörjas 
och slutsamverkan sker den 11 februari (om möjligt)

2. Samverka att rekryteringen av ny förhandlingschef blir en roll som enhetschef för 
verksamhetsnära chefsstöd tillika förhandlingschef

3. Samverka att representanter för Loksam/Cesam deltar i slutintervjuer av kandidater 
samt kvalitetssäkrar annonsförslag senast den 28 jan.

De fackliga parterna hade inget att erinra mot arbetsgivarens förslag.

KomDU: Uppdrag KomDU, föredragande Anna Berglund (information)

Arbetsgivaren beskrev hur uppdraget att utforma avdelningen KomDU:s framtida uppdrag 
har bedrivit i samverkan med avdelningens medarbetare, se bilaga 1.

Nästa steg (som startar i närtid) är att göra en GAP analys av nuläge och önskat läge kring 
det framtida uppdraget. Anna Berglund och Ann-Sofie Källman kommer att leda detta ar
bete tillsammans med prof Darek Haftor. Arbetet kommer att löpande redovisas på LOK
SAM.

5. Anmälda frågor från de fackliga organisationerna 

Anmäld av kommunal
Kommunal undrar (med tanke på det ekonomiska läget) hur mycket pengar kommunen 
bidrar med till Arsta slott?

Arbetsgivarens svar är att Arsta slott ägs av Haninge kommun och hyrs av kommunen. 
Kostnaden är ca 3 mkr/år. Kommunen har i sin tur hyresgäster som genererar intäkter om 
ca 900 tkr i hyresintäkter. Nettokostnaden är därmed 2,1 mkr plus ev kostnader för renove
ringar.

SACO lyfte även fråga om kommunen följer sina rutiner för att hyra ut lokaler med inven
tarier alt om krav ställs utanför avtal av ev leverantörer. Arbetsgivarens mening är att vi 
följer de rutiner som gäller för konferensverksamhet för externa leverantörer.

Övrigt
Ingen övrig fråga var anmäld.

6. Avslutning/ tidpunkt för nästa sammanträde

Nästa sammanträde är den 11 februari 15.30 — 16.30

Justeras:

Gunilla Eje fors Lublin 
HR direktör

Alexandra Eldstål 
Kommunal
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